
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/09 

z XXXVIII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 28 października 2009r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

Stan Radnych – 21 
                         Obecnych- 19 

 
Nieobecni radni : Andrzej Jaszczur i Maria Kadela. 

 
Godzina rozpocz ęcia: 10:05. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

4. Uchwała w sprawie zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2009r. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu z przeznaczeniem na 

sfinansowanie badań z zakresu medycyny sportowej obejmującej dzieci i młodzieŜ do ukończenia  

21 roku Ŝycia z terenu miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia projektu przygotowanego przez Szkołę Podstawową Nr 6 w Szczecinku 

pn. „KaŜdy ma szansę na sukces” w ramach Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki do 

realizacji. 

7. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Polna-2” 

w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Pilska” 

w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Narutowicza II” 

w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

„Narutowicza I” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

12. Uchwała w sprawie ustanowienia słuŜebności gruntowych na nieruchomościach stanowiących własność 

Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w drodze darowizny na rzecz Powiatu 

Szczecineckiego prawa własności nieruchomości. 

14. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na ustanowienie trwałego zarządu nieruchomości. 

15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Zefiryna Droszcza Sołtysa Sołectwa Trzesieka na Burmistrza Miasta 

Szczecinek. 

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

18. Wnioski i zapytania Radnych. 

19. Zamknięcie  sesji. 
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Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad  wręczył radnemu Ryszardowi Pazole „legitymację 

radnego”, 

− w imieniu Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku zaprosił radnych do wzięcia udziału po sesji 

w uroczystym oddaniu do uŜytku nowowybudowanego budynku mieszkalnego, 

− przejazd spod Urzędu Miasta i z powrotem zapewni Komunikacja Miejska Sp. z o.o. 

 
 
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję, 

− uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 
Ad.2.   

Protokół z XXXVII sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty jednogłośnie 19 głosami „za” w głosowaniu 

jawnym.  

 
Ad.3.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawiciela Osiedla Pilska-Raciborki, i Ŝe Ŝadnych pytań ani 

wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.4.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta Szczecinek: 

− omówił poszczególne propozycje zmian w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem przedstawionym wraz  

z projektem uchwały, 

− przedstawił kwoty proponowanych zmian. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− nawiązując do uzasadnienia projektu uchwały, w związku ze zmniejszeniem środków w dziale „oświata  

i wychowanie” zapytał, jakie zadania w związku z powyŜszym w tym dziale nie zostaną zrealizowane?, 

− zapytał równieŜ, na czym polegać będzie „szczególna promocja sprzedaŜy nieruchomości”, na którą 

przewiduje się zwiększenie środków? 

− na co konkretnie zostaną przeznaczone środki w ramach realizacji zadania pn „Narty i woda to radosna 

przygoda”? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta Szczecinek: 

− zmniejszenie środków w dziale „oświata i wychowanie” dotyczy zajęć dodatkowych w szkołach 

podstawowych i gimnazjach oraz środków na bilety na basen i na wyciąg do nart wodnych. 
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Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− w bieŜącym roku został w Ministerstwie złoŜony wniosek o dofinansowanie zajęć sportowych, 

− moŜna było uzyskać środki tylko na naukę pływania, 

− 70 tys. zł  Miasto przeznaczyło na realizację zadania jako wkład własny, 

− drugie 70 tys. zł dofinansowało Ministerstwo, 

− ZBSiP, szkoły podstawowe i gimnazja mają swoje odrębne budŜety, 

− aby program mógł być realizowany w ramach jednego budŜetu, trzeba te środki umieścić w jednym 

budŜecie, 

− dzięki realizacji programu dzieci będą miały więcej zajęć dodatkowych. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− zadanie „Narty i woda to radosna przygoda”  to realizacja programu „Powszechna nauka pływania”, 

− w ramach tego programu są i będą prowadzone zajęcia na basenie, 

− ze względu na prace konserwacyjne na basenie we wrześniu bieŜącego roku, w tym czasie w ramach w/w 

programu odbywały się zajęcia na wyciągu do nart wodnych, przynoszące dzieciom i młodzieŜy duŜo 

radości. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta Szczecinek: 

− zmniejszenie środków w dziale „oświata i wychowanie” jest zabiegiem czysto technicznym, poniewaŜ 

zostaje to wyrównane poprzez odpowiednie zwiększenie środków w dziale „kultura fizyczna i sport”, 

− dzieci i młodzieŜ na tym nie tracą,  będą korzystać z zajęć dodatkowych finansowanych z innego działu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe „szczególna promocja sprzedaŜy 

nieruchomości” ma na celu zwiększenie szansy sprzedaŜy działki połoŜonej przy ul. Koszalińskiej przy 

wylocie na Koszalin, 

− chodzi o wzmocnienie oferty sprzedaŜy  róŜnymi formami promocji na terenie całej Polski, 

− przetarg odbędzie się w listopadzie, na razie są zapytania, jest zainteresowanie przetargiem, ale czy będą 

chętni do kupna jeszcze nie wiadomo. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgłosił błąd matematyczny w jednym z załączników do projektu uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po skorygowaniu błędu matematycznego wskazanego przez radnego Romana Matuszaka przystąpił do 

głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/395/09 
w sprawie zmian w bud Ŝecie Miasta Szczecinek na 2009 rok. 

 
 

Ad. 5.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− w związku z duŜą liczbą trenujących dzieci i młodzieŜy zachodzi potrzeba zapewnienia opieki lekarza 

medycyny sportowej,  

− wniosek Starosty o wsparcie tych działań jest jak najbardziej zasadny, większość osób korzystających  

z usług lekarza medycyny sportowej pochodzi ze Szczecinka, 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy jednym głosie sprzeciwu. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− spytał Burmistrza, czy przekazał jego prośbę prezesowi spółki „Szpital w Szczecinku” o przybycie na sesję 

w celu udzielenia wyjaśnień dotyczących działalności szpitala? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− prośba radnego została przekazana, 

− na sesji obecni są prezesi spółek komunalnych i innych jednostek organizacyjnych, ale nie mają oni takiego 

obowiązku, 

− prezes spółki „Szpital w Szczecinku” poinformował, Ŝe nie moŜe wziąć udziału w dzisiejszej sesji ze względu 

na obowiązki zawodowe, 

− jeśli jednak radni chcieliby wysłuchać informacji na temat funkcjonowania szpitala, to prośba ta zostanie 

prezesowi przekazana, 

− ale być moŜe uda się odpowiedzieć radnemu na jego pytania bez konieczności dodatkowego zwracania się 

do prezesa spółki. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− ze względu na szeroką gamę problemów i pytań wymagających wyjaśnienia i odpowiedzi, zgłosił prośbę, 

aby prezesa spółki „Szpital w Szczecinku” zaprosić na jedno z posiedzeń Komisji Problemów Społecznych,  

− zgłosił teŜ postulat o wyliczenie, ilu sportowców korzysta w Szczecinku z usług lekarza medycyny sportowej. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zaproszenie prezesa spółki „Szpital w Szczecinku” na posiedzenie danej Komisji leŜy w gestii 

Przewodniczącego tej Komisji. 
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Roman Matuszak radny: 

− poinformował o swoim głosie sprzeciwu przy opiniowaniu projektu uchwały, 

− rozdział zadań pomiędzy poszczególnymi szczeblami samorządu powinien być co do zasady przestrzegany, 

− dlatego to Starostwo powinno sfinansować w całości opiekę lekarza medycyny sportowej, jako zadanie 

własne powiatu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgodził się z radnym Romanem Matuszakiem, 

− Rada Miasta podjęła uchwałę o wykupieniu udziałów w spółce „Szpital w Szczecinku”, tym samym biorąc 

współodpowiedzialność za zapewnienie usług medycznych w Szczecinku, 

− wspólnie z Powiatem są przecieŜ realizowane inne zadania, naleŜące do zadań własnych Powiatu, jak 

chociaŜby remonty dróg w mieście, 

− bez współfinansowania przez samorząd, na terenie którego ma być realizowane dane zadanie, niektórych  

z nich nie udałoby się zrealizować, 

− nie zgadza się równieŜ z radnym Wojciechem Knapikiem, Ŝe powinno się wyliczać ilość sportowców  

korzystających z usług lekarza medycyny sportowej, 

− rodzi się pytanie, czy powiat ma obowiązek wydawać pieniądze na badania, które powinny być 

sfinansowane przez NFZ, oczywiście Ŝe nie, ale chodzi przecieŜ o dobro trenujących dzieci i młodzieŜy  

i umoŜliwienie im uczestnictwa w zawodach sportowych, 

− bez tych badań, i bez środków na te badania byłoby to niemoŜliwe, 

− Powiat ma obowiązek jedynie prowadzenia poradni, ale pieniądze na ten cel musi zapewnić NFZ, 

− jeśli jednak NFZ środków na ten cel juŜ nie ma, to dobrze, Ŝe chcą to zrobić wspólnie samorządy. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe ma odmienną opinię od Burmistrza, 

− podtrzymał swoje stanowisko, Ŝe prowadzenie poradni jest zadaniem Powiatu, i dlatego to Powiat powinien 

w całości omawiane zadanie sfinansować. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/396/09 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu z przeznaczeniem na 

sfinansowanie bada ń z zakresu medycyny sportowej obejmuj ącej dzieci i młodzie Ŝ do uko ńczenia  
21 roku Ŝycia z terenu miasta Szczecinek. 

 

Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie 

− wskazując, Ŝe w ostatnim zdaniu uzasadnienia zamiast  do 2010r. powinno być do 2011r.  
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− w tekście uchwały Ŝadnych błędów nie ma. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zadał pytanie dotyczące projektu: co ten projekt konkretnie obejmuje?, w jakich formach będzie 

realizowany?,  kto konkretnie będzie ten projekt realizował? 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− to inicjatywa Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6, to jej udało się pozyskać środki z zewnątrz i to ona 

będzie ich dysponentem, naleŜą jej się gratulacje,  

− wkład Miasta jest tu zerowy, wszystkie środki pochodzą z zewnątrz. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− jeśli Rada Miasta podejmuje uchwałę w sprawie zatwierdzenia projektu, to powinna wiedzieć o co w tej 

uchwale chodzi, 

− sam program z pewnością jest zasadny, chodzi o jego konkrety. 

 

Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− to projekt obejmujący okres trzyletni, 

− kwota do wykorzystania to 230 tys. zł z przeznaczeniem na zajęcia wspierające rozwój uczniów, 

zainteresowania i zdolności, 

− realizacją projektu będą zajmować się nauczyciele ze Szkoły Podstawowej Nr 6, bo oni ten projekt 

przygotowali, 

− projekt wymaga zatwierdzenia przez Radę Miasta. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− ponowił pytanie, co będzie konkretnie robione? 

 

Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− w ramach projektu będą odbywały się zajęcia korekcyjne, będą prowadzone SKS-y, zajęcia związane  

z rozwojem zainteresowań uczniów,  

− chodzi o to, aby uczniowie poczuli się w tej szkole dobrze, 

− zobowiązała się dostarczyć radnemu kopię projektu, zawierającego szczegółowy opis działań. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− kopia projektu powinna wpłynąć do Biura Rady Miasta, aby wszyscy radni mieli moŜliwość się z tym 

projektem zapoznać. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− zwyczajem Klubu Radnych PO jest spotykanie się przed sesjami z inicjatorami projektów uchwał, aby 

zapoznać się wcześniej z uzasadnieniem potrzeby podjęcia danej uchwały, 
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− w przypadku omawianej uchwały Klub Radnych PO spotkał się z Panią Dyrektor ZBSiP, która szczegółowo 

przedstawiła projekt, 

− poza tym, Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 6 będzie musiała złoŜyć grantodawcy szczegółowe 

sprawozdanie z realizacji sfinansowanego zadania, 

− warto więc jeszcze przed sesją poprosić o wyjaśnienia osoby, które przygotowują projekty uchwał, poniewaŜ 

ułatwia to potem przebieg sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− to chwalebne, Ŝe pozyskuje się środki z zewnątrz na wspieranie rozwoju uczniów, 

− ale zaniepokojenie budzi wypowiedź Pani Dyrektor ZBSiP, Ŝe „chodzi o to, aby uczniowie poczuli się w tej 

szkole dobrze”, czyŜby bez tych środków uczniowie czuli się w tej szkole źle? 

 

Joanna Powałka Dyrektor ZBSiP: 

− zapewniła, Ŝe nie taki był sens jej niefortunnej jak widać wypowiedzi, 

− chodzi oczywiście o zaoferowanie dodatkowej formy zajęć dla dzieci. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/397/09 
w sprawie zatwierdzenia projektu przygotowanego prz ez Szkoł ę Podstawow ą  Nr 6 w Szczecinku  

pn. „Ka Ŝdy ma szans ę na sukces” w ramach Priorytetu IX Programu Operacy jnego Kapitał Ludzki  

do realizacji. 

 

Ad.7.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− zmiany dotyczą między innymi przeznaczenia pod zabudowę usługową terenu, na którym obecnie znajduje 

się zlikwidowana niszczejąca kotłownia,  

− zmiany dotyczą takŜe rezygnacji z dotychczasowego ograniczenia na terenie objętym planem, budowy 

obiektów handlowych o powierzchni przekraczającej 1000m2 do 2000m2. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuścił radny Jerzy Kania. Na sali pozostało 18 radnych. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/398/09 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

terenu „Polna-2”  w Szczecinku. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Jerzy Kania. 

 

Ad.8.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zmiany między innymi dotyczą urealnienia moŜliwości realizacji zabudowy szeregowej, 

− zmiany w tej uchwale podobnie jak w podjętej wcześniej,  dotyczą równieŜ rezygnacji z dotychczasowego 

ograniczenia na tym terenie budowy obiektów handlowych o powierzchni przekraczającej 1000m2 do 

2000m2. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał, kto jest inicjatorem  wprowadzenia zmian planu? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, ze propozycji zmian jest kilka,  

− wniosek dotyczący rezygnacji z ograniczania budowy obiektów handlowych powyŜej 1000m2 jest jego 

inicjatywą. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− nawiązując do uzyskanej odpowiedzi zapytał, czy to oznacza, Ŝe Burmistrz będzie na tym terenie budował 

sklep? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− lekko ironizując stwierdził, Ŝe po zakończeniu kadencji i ustąpieniu z obecnej funkcji w przyszłości nie moŜe 

takiej okoliczności wykluczyć, 

− całkiem powaŜnie wyjaśnił jednak, Ŝe radny nie spytał o genezę proponowanych zmian, a jedynie kto je 

zainicjował, i na takie pytanie otrzymał odpowiedź, 

− wyjaśnił, Ŝe ograniczanie przez poprzednie władze budowania na terenie miasta obiektów handlowych  

o powierzchni przekraczającej 1000m2 było nieuzasadnione, 

− obecnie zniesienie tego ograniczenia proponuje się we wszystkich planach przedkładanych Radzie Miasta 

do uchwalenia. 
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Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału PP: 

− przypomniała, Ŝe w listopadzie 2008r. Rada Miasta podjęła uchwałę o przystąpieniu do zmiany tego planu, 

− wówczas ustalono konkretny zakres zmian, który obecnie jest realizowany w projekcie uchwały omawianej 

na dzisiejszej sesji. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wyraził stanowisko, Ŝe podjęcie w poprzednim okresie uchwał ograniczających moŜliwość budowy obiektów 

handlowych o powierzchni pow. 1000m2 miało wówczas swoje uzasadnienie i było w tamtym czasie dobrym 

rozwiązaniem. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe Burmistrz jest zwolennikiem nieograniczania administracyjnego przez Radę Miasta 

wielkości powierzchni handlowych, i konsekwentnie to realizuje, 

− przyznał, Ŝe sam był kiedyś zwolennikiem wprowadzania tego typu ograniczeń, ale obecnie, gdy są juŜ 

liczne takie obiekty, dalsze ograniczanie działa przeciw zasadom uczciwej konkurencji, 

− z tego względu zmienia swoje dotychczasowe zdanie i stanowisko, i będzie głosował za przyjęciem 

proponowanych zmian. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podziękował radnemu Romanowi Matuszakowi za rzeczowe wystąpienie, 

− wyjaśnił dodatkowo, Ŝe sklep tzw. „wielkopowierzchniowy” to obiekt handlowy o powierzchni pow. 2000m2 , 

− w Szczecinku są tylko dwa miejsca, gdzie takie obiekty mogłoby powstać, Plac Kamińskiego i oferowana 

obecnie do sprzedaŜy działka przy wylocie z miasta w kierunku na Koszalin, 

− na pozostałym terenie zgodnie z ustawą  moŜna budować obiekty handlowe o powierzchni do 2000m2. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/399/09 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

terenu „Pilska”  w Szczecinku. 

 

Ad,9.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
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− podobnie jak poprzednio zmiany między innymi obejmują rezygnację z dotychczasowego ograniczenia na 

tym terenie budowy obiektów handlowych o powierzchni przekraczającej 1000m2 do 2000m2. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/400/09 
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

terenu „Narutowicza II” w Szczecinku. 

 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uprzedził, Ŝe po realizacji pkt 10 zarządzi 25-minutową przerwę w obradach.  

 

Ad.10.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− w paragrafie 19 ust.2 pkt 1 uchwały wprowadza się „zakaz rozbudowy istniejących budynków”, 

− co to za budynki i dlaczego wprowadza się ten zakaz? 

 

Tomasz Dworakowski autor projektu planu: 

− istniejące budynki nie odpowiadają przepisom dotyczącym odległości od granic sąsiednich. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy w tej kwestii były jakieś uwagi? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału PP: 

− były uwagi, które zostały uwzględnione, 

− jedna pochodziła od właściciela myjni samochodowej, który wnioskował o zmianę wielkości strefy ochronnej 

wokół jego zakładu,  

− druga pochodziła od Starosty Szczecineckiego, aby tam, gdzie plan przewiduje mieszaną funkcję 

mieszkaniowo-usługową, ustalić dopuszczalny poziom hałasu jak dla zabudowy tylko mieszkalnej. 
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Czesław Podkowiak mecenas: 

− zaproponował zmianę redakcyjną treści paragrafu 51, 

− zamiast proponowanego zapisu, wprowadzić następujący: 

„§  51. Traci moc uchwała Nr XI/109/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 października 2003 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren połoŜony 

w Szczecinku pod nazwą NARUTOWICZA I (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z dnia 16 stycznia 

2004r. Nr 4, poz. 53)”. 

 

Zaproponowana zmiana redakcyjna została przez Radę Miasta przyjęta jednogłośnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy do terenu 7Up/U nie było uwag. 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału PP: 

− stwierdziła, Ŝe uwag do tego terenu nie było. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag przystąpił do głosowania, uwzględniając poprawkę 

zaproponowaną przez mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/401/09 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego 

terenu „Narutowicza I” w Szczecinku. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący Rady Miasta o godz. 11:15 zarządził przerwę w obradach do godz.11:40. 

Obrady zostały wznowione o godz. 11:40. Obecnych nadal 19 radnych. 

 

Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuścił radny Bogumił Kłyk. W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/402/09 
w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek.  

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Bogumił Kłyk. 

 

Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/403/09 
w sprawie ustanowienia słu Ŝebności gruntowych na nieruchomo ściach stanowi ących własno ść  

Miasta Szczecinek. 

 

Ad.13.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/404/09 
w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w dro dze darowizny na rzecz Powiatu Szczecineckiego 

prawa własno ści nieruchomo ści. 

 

Ad.14.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/405/09 
w sprawie wyra Ŝenia zgody na ustanowienie trwałego zarz ądu nieruchomo ści. 

 

Ad.15.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− odczytał treść proponowanej odpowiedzi na skargę, 

− otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja po zapoznaniu się z dokumentami sprawy i wyjaśnieniami wnioskuje o podjęcie przez Radę Miasta 

uchwały w proponowanym brzmieniu. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− poinformował, Ŝe Komisja przeprowadziła bardzo oŜywioną dyskusję na temat formy udzielenia odpowiedzi 

na skargę, 

− zdaniem radnego skarga jest zasadna w całości, poniewaŜ petent nie otrzymał odpowiedzi w terminie, 

− dlatego podczas posiedzenia Komisji  radny wstrzymał się od głosu. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− zwrócił uwagę, Ŝe przedstawił jedynie stanowisko Komisji, nie omawiając przebiegu dyskusji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się z pytaniem do mecenasa Czesława Podkowiaka, czy ma jakieś prawne znaczenie to, Ŝe petent 

ma częściowo rację, czy to ma jakiś wpływ na ewentualne dalsze postępowanie? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− na podjęciu uchwały procedura dotycząca tej skargi się skończy, niezaleŜnie od treści uchwały, 

− w niektórych przypadkach skarŜący niezadowolony z odpowiedzi moŜe zaskarŜyć uchwałę do sądu 

administracyjnego, 

− w tym przypadku taka moŜliwość jednak nie istnieje, 

− proponowana treść odpowiedzi jest właściwa, 
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− gdyby przyjąć, Ŝe skarga jest zasadna w całości, byłoby to niezgodne z prawdą. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązując nie do samej skargi i odpowiedzi na nią, ale do problemu dotyczącego dostępu do brzegu jeziora 

zapytał, czy w gminie wiejskiej problem ten został całkowicie rozwiązany a w mieście jeszcze nie? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału K: 

− problem był analizowany w stosunku do działek połoŜonych na terenie miasta, nie gminy. 

 

Roman Matuszak radny: 

−  czy obecnie jest moŜliwość przejścia brzegiem jeziora przez wskazane działki? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału K: 

− pismo informujące o obowiązkach wynikających z przepisów ustawy zostało wysłane do wszystkich 

właścicieli przedmiotowych działek. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− działki w Trzesiece, które były wskazane w skardze leŜą na terenie administracyjnym miasta, a nie gminy, 

dlatego problemem  zajmuje się miasto a nie gmina, 

− w tym pasie nie ma przejścia brzegiem jeziora, bo działki zgodnie z prawem zostały wcześniej sprzedane 

przez Wójta Gminy Szczecinek do samego brzegu jeziora, 

− nie naleŜy mylić prawa własności działki sięgającej do brzegu jeziora, z prawem przejścia wzdłuŜ brzegu, 

− prawo zabrania grodzenia przejścia w odstępie 1,5m od brzegu, 

− nie jest to równoznaczne z moŜliwością swobodnego przechodzenia przez daną działkę, 

− moŜliwe jest w formie uchwały Rady Miasta ustanowienie słuŜebności przejścia brzegiem jeziora przez daną 

działkę, ale Miasto musiałoby za to poszczególnym właścicielom płacić, 

− Burmistrz przyznał, Ŝe teŜ ma działkę sięgającą do samego brzegu jeziora, 

− przedmiotowe działki wzdłuŜ brzegu jeziora są jednak w pasie 1,5m zarośnięte i niedostępne, a właściciele 

nie mają obowiązku tych zarośli likwidować. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− stwierdził, Ŝe w kwestii dostępu do brzegu jeziora ma podobne zdanie co Burmistrz. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

ze względu na brak dalszych pytań i uwag  przystąpił do głosowania 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„sprzeciwu”  podjęła:  

uchwał ę Nr XXXVIII/406/09 
w sprawie rozpatrzenia skargi Zefiryna Droszcza Soł tysa Sołectwa Trzesieka  

na  Burmistrza Miasta Szczecinek. 
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Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 17. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 04.09.2009r. do 19.10.2009r. 

− pisemną  informację radni otrzymali z materiałami na sesję, 

− dodatkowo Przewodniczący Rady Miasta odczytał informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych 

złoŜonych przez radnych za 2008r. 

 

Ad. 18. Wnioski i zapytania radnych.  

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał, czy nie naleŜałoby przyspieszyć wycinki drzew przy ul. Kościuszki? ich stan zagraŜa 

bezpieczeństwu w ruchu drogowym, 

− zapytał, ile w roku bieŜącym w okresie do 01 stycznia do 31 października otrzymała z budŜetu miasta 

SzLOT?, prosząc o udzielenie odpowiedzi na piśmie, 

− zgłosił wniosek do Komisji Rewizyjnej o sprawdzenie, jak są realizowane zajęcia sportowe na basenie. 

Szczegółowe wystąpienie radnego znajduje się formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− pytanie i wniosek radnego dotyczące wycinki drzew przy ul.Kościuszki zostanie przekazany do Powiatu, 

poniewaŜ ul.Kościuszki jest drogą powiatową. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− złoŜył podziękowania dla Pani Anny Misty Dyrektor Wydziału Komunalnego oraz dla Pana Tomasza Wełka 

Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. za szybkie wykonanie schodów na przejściu z ul. Wyszyńskiego w kierunku  

ul. Bagiennej, prowadzącej na targowisko. 

Szczegółowe wystąpienie radnego znajduje się formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zadał pytania dotyczące przerwania inwestycji polegającej na budowie pomostu na jeziorze Trzesiecko. 

Szczegółowe wystąpienie radnego znajduje się formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe to inwestycja realizowana przez SzLOT, która nie podlega Miastu, 

− Miasto jest jedynie jednym z wielu członków tego Stowarzyszenia, 

− budowa pomostu jest realizowana w ramach projektu CIVITAS RENESANSE , 

− beneficjentami tego projektu są: Miasto, Komunikacja Miejska sp. z o.o. oraz SzLOT, 

− powstał konflikt pomiędzy wykonawcą a inwestorem, opisywany szeroko w lokalnych mediach, 

− budowa została przerwana, wykonawca zszedł z budowy, 
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− plac budowy został przejęty przez inwestora, będzie ogłoszony nowy przetarg na dokończenie prac, 

− konsekwencji finansowych dla inwestora raczej nie będzie, 

− moŜe nawet inwestycja będzie tańsza niŜ zakładano, ze względu na kary, jakie obowiązują wykonawcę. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− złoŜył podziękowania dla Pani Anny Misty Dyrektora Wydziału Komunalnego za wyremontowanie na jego 

wniosek schodów prowadzących na tzw. „górkę wodociągową”. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− zapytał, czy wiadomo juŜ jakie będą stawki podatków lokalnych na przyszły rok? 

− na jakim etapie są prowadzone rozmowy z przedstawicielami spółki WINKIEL w sprawie zamiany działki 

przy ul. Cieślaka na targowisko? 

− ile kosztuje roczne utrzymanie obiektów zarządzanych przez SAPiK, OSiR, AQua-Tur? 

Szczegółowe wystąpienie radnego znajduje się formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zgłosił problem sygnalizowany przez szczecineckich taksówkarzy, dotyczący zmniejszenia miejsc 

postojowych dla taksówek, czy Miasto podejmie jakieś działania, aby ten problem rozwiązać?  

− na terenie byłego Ośrodka Szkolenia Ruchu Drogowego przy zbiegu ulic Kopernika i Cieślaka ustawiano 

słupy oświetleniowe, które nie świecą, kiedy sytuacja ta zostania poprawiona? 

− jaki jest klucz przyznawania mieszkań w nowowybudowanym budynku przy ul. Kościuszki? 

Szczegółowe wystąpienie radnego znajduje się formularzu pytań i wniosków stanowiącym załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wysokość podatków będzie uchwalana na kolejnej sesji Rady Miasta, 

− obecnie przygotowywane są propozycje stawek, 

− odnośnie postojów taksówek to nie została zmniejszona liczba miejsc postojowych, 

− w praktyce na terenie miasta występuje duŜo niepotrzebnych miejsc postoju taksówek, np. przy  

ul. Koszalińskiej, gdzie bardzo rzadko moŜna dostrzec oczekującą taksówkę, 

− po przebudowie ul. Mierosławskiego postój taksówek został przeniesiony a nie zlikwidowany, 

− obecnie postoje taksówek są archaizmem, poniewaŜ taksówki wezwać moŜna przez telefon z dowolnego 

miejsca, ale miejsca postojowe nie będą likwidowane, 

− odnośnie słupów oświetleniowych na placu przy zbiegu ul. Kopernika i Cieślaka była prowadzona budowa, 

oświetlenie powinno zacząć działać w dniu dzisiejszym. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− odnośnie rozmów z przedstawicielami spółki WINKIEL sprawa była zawieszona do dnia zatwierdzenia  

i publikacji planu zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu, 
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− kilka miesięcy temu został ustalony zakres prac na targowisku,  

− koncepcja zagospodarowania terenu nie została jednak jeszcze przez spółkę Miastu przedstawiona. 

 
Wojciech Kanpik radny: 

− poprosił o powaŜne potraktowanie problemu dotyczącego postojów taksówek. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapewnił, Ŝe problem traktuje bardzo powaŜnie, oraz Ŝe zostanie on ponownie przeanalizowany  

a odpowiedź udzielona na następnej sesji. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w uzupełnieniu pkt 17 porządku obrad odczytał pismo Wojewody, dotyczące analizy oświadczenia 

majątkowego Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza. 

Pismo wojewody w załączeniu do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił Prezesa ZGM TBS Sp. z o.o. o odpowiedź na pytanie o zasady przydziału mieszkań  

w nowowybudowanym budynku. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS sp. z o.o.: 

− plan zasiedlania tych mieszkań jest juŜ gotowy, 

− najwięcej rodzin wytypowanych do zamieszkania w nowym obiekcie pochodzi z budynków przeznaczonych 

do rozbiórki. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− podziękował za odpowiedź,  

− chodziło o to, aby ta informacja dzięki mediom dotarła  równieŜ do mieszkańców. 

 
Ad. 19.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 12:35 zamknął XXXVIII sesję Rady 

Miasta Szczecinek, przypominając o zaproszeniu radnych do wzięcia udziału w uroczystym oddaniu do uŜytku 

nowowybudowanego budynku mieszkalnego. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


